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Z Á P I S N I C A 

 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 23. januára 2015. 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Zlúčenie základnej školy s materskou školou 

4. Pracovný poriadok zamestnancov Obecného úradu v Dojči 

5. Určenie obvodov poslancov 

6. Rôzne 

7. Interpelácie občanov 

8. Diskusia 

9. Uznesenia 

10. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

1. Ing. Pavol Zich, 

2. Bc. Martina Gajarová, 

3. JUDr. Antónia Mikulíková, 

4. Bc. Júlia Kozánková, 

5. Katarína Čelústková, 

6. Mgr. Zuzana Macková, 

7. Ing. Andrej Vician, 

8. Ing. Svetlana Šefčíková 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

neprítomný: Ing. Peter Orság 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka Obce Dojč PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných          

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

Starostka určuje za zapisovateľa Silviu Melišovú a za overovateľov zápisnice Katarínu Čelústkovú 

a Mgr. Zuzanu Mackovú. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje za zapisovateľa Silviu Melišovú a za overovateľov zápisnice Katarínu 

Čelústkovú a Mgr. Zuzanu Mackovú. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov  8, za:8, proti: 0, zdrţali sa: 0 
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2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhuje zloţenie návrhovej komisie: Ing. Svetlana Šefčíková a Bc. Júlia Kozánková 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje návrhovú komisiu v zloţení: Ing. Svetlana Šefčíkoá a Bc. Júlia Kozánková 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

3. bod programu: Zlúčenie základnej školy s materskou školou 

Starostka predstavila projekt zlúčenia materskej školy do základnej školy od 01.09.2015. Je 

potrebné, aby predstavitelia školskej rady z materskej školy a základnej školy dali súhlas pre vznik 

nového subjektu od dátumu 01.09.2015  

Po ukončení pôsobnosti materskej školy v objekte  sa plánuje rekonštrukcia budovy na domov 

dôchodcov, alebo sanatórium rodinného typu. Starostka poďakovala bývalej starostke, ţe stihla 

predĺţiť stavebné povolenie v novembri 2014.  Ďalej starostka informovala, ţe 16 dôchodcov          

z našej obce sa nachádza v iných domovo dôchodcov v okolí. Ing. Pavol Zich v diskusii informoval, 

ţe oplotenie objektu sa zatiaľ neplánuje.  

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči súhlasí s vyradením Materskej školy Dojč zo siete škôl a školských zariadení               

z dôvodu vytvorenia nového právneho subjektu. Vytvorením vznikne: Základná škola s materskou 

školou, Dojč č. 137 a jej súčasti MŠ, ŠKD a ŠJ. 

Hlasovanie:  

prítomných poslancov 8, za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči súhlasí s vyradením Základnej školy Dojč č. 137 a jej súčastí - Školský klub detí a 

Školská jedáleň, zo siete škôl a školských zariadení z dôvodu vytvorenia nového právneho subjektu. 

Vytvorením vznikne: Základná škola s materskou školou, Dojč č. 137 a jej súčasti MŠ, ŠKD a ŠJ. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za: 8, proti:0, zdrţali sa: 0 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči súhlasí so zaradením Základnej školy s materskou školou Dojč č. 137 a jej súčastí - 

Materská škola, Školský klub detí a Školská jedáleň, do siete škôl a školských zariadení z dôvodu 

vytvorenia nového právneho subjektu. Vytvorením vznikne: Základná škola s materskou školou, 

Dojč č. 137 a jej súčasti MŠ, ŠKD a ŠJ. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 8, proti 0, zdrţali sa 0 

 

Starostka doplnila informáciu o obsadení členov do rady školy: 

do MŠ - Júlia Kozánková 

do ZŠ - Štefan Burián, Zuzana Macková, Dagmar Cintulová a Peter Orság 

 

 

 

 

4. bod programu: Pracovný poriadok zamestnancov Obecného úradu v Dojči 

Starostka na ţiadosť poslankyne JUDr. Antónie Mikulíkovej predstavila v krátkosti obsah 

pracovného poriadku zamestnancov Obce  Dojč. 
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Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči schvaľuje pracovný poriadok zamestnancov Obce Dojč. 

Hlasovanie:  

prítomných poslancov 8, za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

Organizačný poriadok - Obecného úradu Dojč 

Starostka oboznámila s obsahom organizačného poriadku Obecného úradu Dojč, čo všetko 

vybavuje obecný úrad, agendy, rozhodnutia, atď. Delenie na jednotlivé úseky, ekonomický, 

administratívny, obecný - technický pracovníci. 

- poslanci, zamestnanci, hlavný kontrolór  

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči schvaľuje organizačný poriadok Obce Dojč. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 8, proti 0, zdrţali sa 0 

 

5. bod programu: Určenie obvodov poslancov 

Starostka predstavila určenie obvodov poslancov nasledovne: Katarína Čelústková čísla domov     

od 25 -36, 18 - 417, Martina Gajarová čísla domov od 99 -80, 136 -120, Júlia Kozánková čísla 

domov od 271 - 313, Zuzana Macková čísla domov od 380 -344, Otrubnica po 364, Svetlana 

Šefčíková čísla domov od 479 -135, Antónia Mikulíková čísla domov od 121 -336, 80 - 25, Peter 

Orság čísla domov od 501 - 425 po 19, 407 - 380, Andrej Vician čísla domov od 431 420, 433 -422, 

412 - 204 a Pavol Zich čísla domov od 420 a 201 - 170 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči schvaľuje určenie obvodov poslancov nasledovne: Katarína Čelústková čísla domov 

od 25 -36, 18 - 417, Martina Gajarová čísla domov od 99 -80, 136 -120, Júlia Kozánková čísla 

domov od 271 - 313, Zuzana Macková čísla domov od 380 -344, Otrubnica po 364, Svetlana 

Šefčíková čísla domov od 479 -135, Antónia Mikulíková čísla domov od 121 -336, 80 - 25, Peter 

Orság čísla domov od 501 - 425 po 19, 407 - 380, Andrej Vician čísla domov od 431 420, 433 -422, 

412 - 204 a Pavol Zich čísla domov od 420 a 201 - 170 

Hlasovanie:  

prítomných poslancov 8,za:8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu: Rôzne 

Starostka obce informovala o svojej činnosti v januári 2015. Stretnutie s JUDr. Procházkom o 

mimosúdnom vysporiadaní s p. Andreou Opatovskou, ktoré je naplánované na 2.2.2015 o 11:00 

hod. Oslovenie p. Konečného na nákup gamaty do priestoru bývalého obchodu, v priestoroch sa 

vytvorí miestnosť pre technických pracovníkov . Stretnutie s p.Konečným, kde informoval o 

plánovanom  podujatí vojenskej histórie. Doplnenie ţiadosti na Environfond s p. Vicianom. 

Stretnutie starostov okresov Senica a Skalica. Pozvanie vlastníkov pozemkov na 30.01.2015. 

Dohodnutie stretnutia s p. Šimkom na jednanie ohľadom pozemkov. Na Úrade práce v Senici 

preberanie náradia pre nezamestnaných. Oslovenie p. Lasicu na odhad pozemkov. Realizoval sa 

výrub suchých a prestárlych  stromov. Technické sluţby realizovali výmenu ţiaroviek na verejnom 

osvetlení a zloţenie vianočných ozdôb. Zadávanie práce pre nezamestnaných. Vykonáva sa 

archivácia a triedenie starých dokumentov. V kultúrnom dome sa vybuduje nový archív. Oprava 

obecného automobilu Cordoba v autoservise v Senici. Oprava bude obšírnejšia. Ďalej informovala   

o zaradení obecných zamestnancov do platových stupňov. Stretnutie s p. Odráţkom RECYKLING 

Senica - nevyplatil peniaze za papier zberaný v ZŠ Dojč -  jednanie pre vrátenie fin. prostriedkov. 

Informovala tieţ, ţe dňa 7.2.2015 sa bude konať referendum od 7:00 do 22:00 hod. v Zasadačke 

Obecného úradu v Dojči. 

 



4 

 

 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o činnosti starostky obce v januári 2015. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 8, proti 0, zdrţali sa 0 

 

8. bod programu: Diskusia 

Starostka začala diskusiu: 

 Kontajner na nebezpečný odpad od firmy ENUROPOL. Za tento odpad sa neplatí, napr. firma platí 

za odvoz odpadu. Odvoz bude 2 krát do roka. Doterajší vývoz cez technické sluţby stál 63 €.         

Kontajner bude len na nebezpečný elektronický odpad. Starším občanom obce bude umoţnený 

odvoz starého elektronického odpadu. 

Opatrenie, aby sa z kontajnera nevyberal nebezpečný odpad. Riešenie, telefonické upozornenie 

starostu obce, poprípade zástupcu, aby vyriešil danú situáciu. Zmluva uzatvorená bude na 1 rok     

na skúšku.  

Starostka začala odpovedať na otázku z minulého zastupiteľstva od p. Pollákovej o obecnej 

webstránke. Komunikácia s majiteľmi českej firmy cez maily, riešenie formou dopisovania  

na vrátenie finančných prostriedkov. Ţiadna odozva. Oboznámenie s priebehom financovania 

webstránky od r. 2007 do r. 2012 v sume 2922,22 Kč. Naposledy podpísaná zmluva s českou 

firmou bola v období od 21.03.2012 do 20.03.2013. Ďalej zmluva nebola obnovovaná, ale aj 

napriek tomu stránka fungovala do marca 2014. Následne dňa 24.4.2014 bola uzatvorená nová 

zmluva na vytvorenie novej webstránky s firmou Yellownet Dojč. Do dnešného dňa webstránka 

nefunguje ako by mala, je potrebné dohodnúť stretnutie na 26.02.2015 s p. Holkovičom, aby 

dokončil webstránku. 

Starostka informovala, ţe dostala ponuku od českej firmy Galileo, ktorá robí webstránky               

pre samosprávy (napr. Brezova.sk). Je potrebné doplniť, čo by mala ešte webstránka obsahovať. 

Cena za vytvorenie 499,00 € + DPH s ročným poplatkom 299,00 € + DPH.  

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí, aby do 5.2.2015 firma Yellownet, s.r.o. stránku dokončil a sfunkčnil v zmysle 

poţiadaviek obce. Pokiaľ webstránka nebude do termínu 05.02.2015 v zmysle poţiadaviek Obce 

Dojč, Obec Dojč odstupuje od zmluvy. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 8, proti 0, zdrţali sa 0 

 

Starostka dala návrh na zrušenie uznesenia č. 14/2013, vyberanie hotovostných platieb za dane        

z nehnuteľnosti, komunálneho odpadu a za psa.  

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči ruší uznesenie č. 14/2013. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 6, proti 0, zdrţali sa 2 (p. Čelústková, p. Kozánková) 

 

Dobrovoľný hasičský zbor v Dojči bude v dňoch 13.02.2015 aţ 15.02.2015 poriadať fašiangy         

v obci. Predaj zabíjačkových špecialít pred reštauráciou u TATU a večer v KD fašiangová zábava 

pochovávanie basy. 

Návrh na uznesenie: 

ObZ súhlasí s prenájmom kultúrneho domu v Dojči v dňoch 13. - 15.02.2015 na Fašiangy 2015. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 8, proti 0, zdrţalo sa  0 

 

 



5 

 

Starostka informovala: p. Stanislav Skala podal ţiadosť o umiestnenie nového verejného osvetlenia 

pred firmu p. Skalu pod hlavnou cestou. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ berie na vedomie, ţe aţ keď sa bude rekonštruovať verejné osvetlenie v obci, stĺp verejného 

osvetlenia sa osadí p. Skalovi na uvedené miesto, ale s tým, ţe p. Skala  zaplatí nové verejné 

osvetlenie, lebo na uvedenom mieste nie je plánované verejné osvetlenie. 

Hlasovanie: 

prítomných poslancov 8, za 8, proti 0, zdrţalo sa 0 

 

 

7. bod programu: Interpelácie občanov 

 

8. bod programu: Diskusia 

Starostka otvorila diskusiu.  

 

P. Tománková sa pýtala, či by nájomníci bytovky nemohli dostávať faktúry za vodné a stočné 

priamo od BVS, aby to nemusela fakturovať obec na základe odpočtov jednotlivých vodomerov. 

Starostka odpovedala, ţe nie je to moţné, lebo sú len nájomníci a prenajímateľ platí BVS zálohy. 

 

 

Návrh p. Mackovej o prijatie uznesenia, aby sa zakázal vstup na obecné zastupiteľstvo                  

pod vplyvom alkoholu. 

 

p. Novotníček apeloval na účasť občanov na referende 7.02.2015 

 

p. Fránerová sa pýtala na úhradu platby ZUŠ Šaštín-Stráţe. Starostka odpovedala, ţe si dohodne 

stretnutie s riaditeľkou ZUŠ Šaštín-Stráţe. 

 

p. Kubíková sa pýtala na autobusový grafikon, konkrétne na autobus do Bratislavy, zastávka v obci 

Dojč. p. Zich odpovedal, ţe oslovil SAD pred rokom, ale poţiadavka bola zmenená preto, aby 

denne nastupovalo na zastávke v obci Dojč minimálne 5 ľudí. Starostka chce osloviť SAD. 

 

p. Dolga sa pýtal na smetisko. Starostka bola riešiť smetisko na Okresnom úrade odb. ţivotného 

prostredia v Senici. Zo strany odb. ţivotného prostredia je poţiadavka, ţe je potrebné zistiť 

majiteľov pozemkov cez geometrický plán. Pozemky vyčistia nezamestnaní. Starostka ďalej 

informovala, ţe p. Brenkus, chce na cestu do Hliníka uzatvoriť vecným bremenom, dať závoru. 

Rozhodli, ţe závora sa nebude realizovať na smetisko, skorej by sa mohli umiestniť fotopasce. 

 

10. bod programu: Uznesenia 

Ing. Šefčíková zhrnula a prečítala všetky uznesenia, ktoré schválili poslanci na 2. riadnom zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

 

11. bod programu: Záver 

 

Starostka informovala, ţe najbliţšie stretnutie bude 20. februára 2015. 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 20:50 hod. 
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Zapisovateľka:   Silvia Melišová               ................................................................. 

 

Overovatelia:   Katarína Čelústková          ................................................................. 

 

                         Mgr. Zuzana Macková      .... ............................................................. 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová ............................................................. 


